
Een tabel laat ons een vergelijking zien
van de getallen uit het rapport van het
SRE uit 1996 en de meer recentere gege-
vens van het Ministerie van Verkeer en
Rijkswaterstaat uit 2002. De tabel laat
duidelijk zien dat het op de A67 veel
drukker geworden is de laatste jaren.
Vooral de stijging van het vrachtverkeer
is opvallend. Er rijden overdag drie keer
zoveel vrachtwagens dan in 1996. 
's Nachts is dat bijna vier keer zoveel. 

Overdag is het flink drukker geworden. 
's Nachts is de totale verkeersstroom ruim
verdubbeld. Geen wonder dat er zoveel
mensen moeite hebben met slapen,
zeker als de windrichting verkeerd staat,
wat meestal het geval is. 
Op 17 oktober heeft de Coevering zelf
geteld hoeveel verkeer over de A67 rijdt.
Deze tellingen ondersteunen de gege-
vens van het ministerie van Verkeer en
Waterstaat. ■
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Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 12 decem-
ber. Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je
dansen op muziek gedraaid door DJ
Eric. Pasje verplicht. Entree: € 1,00
inclusief één consumptie en vol is vol.
Heb je nog geen pasje? Neem dan een
pasfoto en € 1,00 extra mee zodat wij
er een voor jou kunnen maken.

Kerstdisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 19 decem-
ber. In de in kerstsfeer versierde disco
kun je in je mooiste feestdiscokleding
tussen 19.00 en 21.00 uur dansen op
gezellige kerst- en discomuziek gedraaid
door DJ Peter. Deze avond is er ook een
kerstloterij. Pasje verplicht. Entree: € 1,00
inclusief één consumptie en vol is vol.
Heb je nog geen pasje? Neem dan een
pasfoto en € 1,00 extra mee zodat wij
er een voor jou kunnen maken. Én zorg
dat je in kerstsfeer bent gekleed!

Countrykerst cd avond
Vrijdag 12 december is er in De Dreef
een countrykerst cd avond. Dit wordt
weer een gezellige countryavond in
kerstsfeer. De zaal is sfeervol aangekleed
en kersthapjes zullen niet ontbreken.
Deze avond is er ook een speciale kerst-
loterij waarvoor u een nummertje ont-
vangt bij binnenkomst. De zaal is om
19.30 uur geopend en de toegang
bedraagt € 2,00.
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A67 veel drukker dan gemeente denkt 

In alle discussies over de lawaaioverlast van de A67 maakt de gemeen-
te gebruik van getallen uit een rapport van het SRE (Samenwerkings-
verband Regio Eindhoven) uit 1996. Deze getallen geven aan dat er
43000 voertuigen per dag Geldrop passeren. (In 1984 waren dat nog
26000 voertuigen.) Telling door verschillende bewoners van de
Coevering laat zien dat vooral het zware vrachtverkeer de laatste jaren
meer dan verdubbeld is. Ook het autoverkeer is drukker geworden.
Hieruit kan een eenvoudige conclusie getrokken worden. De getallen
waarmee de gemeente werkt zijn sterk verouderd.

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Sinterklaasmiddag in De Dreef
Op woensdag 26 november van 14.00
tot 16.00 uur, is er voor alle kinderen tot
en met 8 jaar een gezellige middag met
medewerking van Theater Op Zolder.
Natuurlijk komt ook Sinterklaas met zijn
pieten om jullie allemaal een cadeautje
te brengen. De zaal is open vanaf 13.30
uur en inschrijven kan via de Sinterklaas-

kleurplaat verkrijgbaar via De Dreef. Op
diverse scholen in de Coevering worden
de kleurplaten ook uitgedeeld. 

Als de kleurplaat word ingeleverd bij De
Dreef vóór woensdag 26 november ont-
vang je een gratis toegangskaartje voor
de Sinterklaasmiddag. ■
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Gezellig winkelen en
genieten van een gratis

kopje snert terwijl u luistert
naar diverse koren

Programma:

Kerstvrouwen band

Kersttafeldame

Kerstmannenband

Steltlopersgroep

Muzikanten

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum

Spaar uw kassabon en doe mee
met onze decemberaktie

Hoofdprijs waardecheque van €450,-

1e prijs kerstpakket van €100,-

2e prijs kerstpakket van €75,-

Elke week 10 extra kerstpakketten

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor de juiste data 
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Slaapsystemen

Comfortkamers

Boxsprings

Bedtextiel

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

Vanaf nu.
On-line bestellen

www.debeddenwinkel.nl.

Nieuwendijk 18  Geldrop
Tel.: 040 - 2860133
www.debeddenwinkel.nl
info@debeddenwinkel.nlHoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop

Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

LET OP!
Mosselavond op zaterdag

6 december in De Dreef vanaf
19.30 uur. Noteer de datum vast!

Reserveren kan via De Dreef.

De Coevering is een kunstrijke wijk.
Misschien bent u vorig jaar een
kijkje gaan nemen in galerie “La
Place” waar Eveliene Pyckevet en
Marga van Egmond ñ Cordes hun
kunstwerken tentoonstelden, samen
met een aantal andere kunstenaars.

In het weekend van 1 november hiel-
den Eveliene en Marga hun “Open ate-
lier Weekend”. Met nieuwe schilderijen
in een kleinere opzet. De galerie was
goed bevallen maar door de omvang
wat onpersoonlijker. Nu was iedereen
welkom bij Eveliene thuis. Gezellig met
een kopje koffie erbij. De enthousiaste
reacties maakten duidelijk dat deze
opzet voor herhaling vatbaar is.  ■

Open atelier weekend 



A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

Generatie
na generatie
Ik hield mijn hart vast. Ik ben niet zo’n
schrijver en toen onze hoofdredacteur
kwam vragen of ik geen tien Fliere-
fluiters per maand kon schrijven werd ik
een beetje wit achter mijn typemachine.
Ik pers er met veel pijn en moeite één
stukje per maand uit. “De redactie loopt
leeg.”, was zijn mededeling en dan
moet de rest meer schrijven. Mooi niet,
was mijn reactie, zet maar een adver-
tentie.

Ik ben eens gaan graven in de archie-
ven. Ik heb op zolder nog dozen vol met
geschiedenis staan. Nee, geen digitaal
archief voor mij. Werkt niet samen met
mijn typemachine. Die geschiedenis is
altijd weer leuk voor een wat langer ver-
haaltje. Misschien is die hoofdredacteur
dan toch tevreden. 

Na een avondje spitten had ik iets heel
moois ontdekt. Er verandert namelijk
helemaal niets in de Coevering. Alles is
en blijft bij het oude. Het lawaai van de
A67, dat was twintig jaar geleden ook
al een beginnende bron van ellende. De
hoge snelheden op ons lokaal wegen-
net. Al een probleem van zolang de wijk
bestaat. Het winkelcentrum, sleept zich
slaapverwekkend voort. Aversie tegen
hoogbouw, al vanaf de eerste dag, en
nooit anders geweest. Generatie na
generatie, na generatie. 

Dat geeft meteen een prachtige oplos-
sing voor het probleem van onze kleine
redactie. We geven het wijkblad van 20
jaar geleden gewoon opnieuw uit. Zijn
we nog steeds actueel en hoeven niet
veel meer te doen dan kopiëren. Dat is
de oplossing. ■

Flierefluiter

Historisch moment
Was u dinsdagavond ook bij het politiek

debat? 
Dan weet u dat er iets leuks bij zat.
Ja, echt dinsdagavond in De Dreef,
dacht ik, hier zit nou toch iets scheef.
De pomphouder  sprak over peanuts

verschil,
en riep, ik ben van goede wil!
De politiek reageerde heel kordaat,
en zei, ik wil weten waar het nu om

gaat.
Voor 19 november komt er een besluit,
dus B&W werk een voorstel uit.
De Coevering krijgt dus een primeur,
en de oplossing ligt voor de deur.
Maar ja, die ligt er al zo lang,
en daarom werd ik al wat bang,
zes jaar geleden, was alles rond,
toen was het hele plan gezond.
Toen de burgemeester zich er mee ging

bemoeien,
begonnen anderen weer te stoeien
Dat werd ik zat en zei kordaat,
je ziet toch dat het zo niet gaat.
Straks krijg je nog een schadeclaim,
gebruik je verstand, waar moet dat

heen.
Er werd toen weer opnieuw gepraat,
en eindelijk kwam er resultaat
Tot er een nieuwe wet verscheen,
een gasbel die niet zomaar verdween
Die nu peanuts blijken te zijn,
daarom lijkt er nu weer zonneschijn
Maar je kan bijvoorbeeld het vulpunt ook

verleggen,
of mag ik dat niet hardop zeggen?
Of je hoeft die woningen niet te bouwen,
daar zal de Coevering niet om rouwen
Ik zeg u dat het simpel kan,
dat vraagt alleen om de juiste man.
Luister naar de ontwikkelaar,
dan komt alles goed voor elkaar.
Dus politiek luister nu naar deze heren,
dan kan men snel beginnen met revitali-

seren. 

Jan van Bussel 

De flats van de
J. Carstenszweg 
Of ze er nog staan als u dit wijkblad
leest weet ik niet. De laatste weken ging
het snel. In een paar dagen wordt een
hele flat afgebroken. Misschien heeft u
het gezien, misschien gehoord of u
anders afgevraagd waar die mistbanken
vandaan kwamen. Voor onze fotogra-
fen waren het tropenweken. Uren heb-
ben ze rond en binnen de omheining
staan te knippen. Op dit moment staan
er ruim 180 foto’s van de flats op het
internet. Van het begin (2002) tot nu
toe is elke verandering op de gevoelige
digitale plaat vastgelegd. Een prachtig
digitale herinnering. 
Wilt u ze zelf eens bekijken? Kijk op:
“www.wijkbladcoevering.nl"  en klik op
wijkfoto’s. ■

Gedenkschrift
St. Jozefparochie
Enkele pastores en kerkmeesters heb-
ben hun herinneringen aan de St. Jozef
parochie (Braakhuizen-Zuid en de
Coevering) opgeschreven. Dit boek
(170 pagina's) beschrijft het kerkelijk rei-
len en zeilen vanaf 1970 tot 1997. 
U kunt het boek tot 20 december 2003
schriftelijk bestellen bij:
• Fr. van Rooden, Beringstraat 57,

5665 GT Geldrop 
• J. Sanders, Reinoutlaan 125, 5665

AP Geldrop 
• Parochiebureau St. Jozef, St.

Jozefplein 1b, 5665 RL Geldrop 

De kosten bedragen € 12,50. 
Eind januari 2004 hopen we het boek
te kunnen bezorgen. ■

Pastor Sanders.
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Wat zijn de tot nu toe onopgeloste pro-
blemen volgens actiecomité flatbewo-
ners:
Bewoners willen een afsluitbare contai-
ner om restafval stankvrij en beschermd
te bewaren. De gemeente: “Och, de een
wil het niet en de ander wel; koop er zelf
maar een in de handel.” 
Hulp aan ouderen voor het transport
d.m.v. steekwagentjes, elektrische deur-
openers en verbetering van drempels.
Gemeente zou hierover contact opne-
men met SWS. Nog niks van gehoord!
Compensatie voor de te hoge stortkos-
ten. Voor ons blijft het helder en klaar;
voor een hoeveelheid van 40 liter huisaf-
val betalen de flatbewoners 40% meer
per liter dan 80% van de overige inwo-
ners van Geldrop. “Nee”, zegt de ge-

meente in een folder “de container kan
maximaal 60 liter bevatten en dan zijn de
kosten/verschillen nagenoeg gelijk.”
Maar: in recente informatie zegt diezelfde
gemeente “Als U een zak van 40 liter han-
teert, zult U geen problemen met de dif-
tar-trommel ondervinden.” En dat is juist,
maar als U een 60 literzak gebruikt is dit
vaak wel het geval. Over andere moge-
lijkheden die laagbouwbewoners heb-
ben om hun kosten te verminderen gaat
de gemeente gemakshalve voorbij. Onze
gevraagde compensatie in deze blijft dan
ook ruimschoots gerechtvaardigd.
Tijdens de commissie vergadering
Grondgebiedzaken van 15 oktober werd
de Voortgangsrapportage invoering dif-
tarsysteem besproken. In dit rapport
kwam vooral aan de orde dat de techni-

sche problemen met het ondergrondse
diftarsysteem grotendeels opgelost zijn.
De problemen die bewoners van de
hoogbouw ondervinden kwamen in dit
rapport helemaal niet aan de orde.
Reden voor de commissieleden om te
vragen naar een enquéte onder bewo-
ners van de hoogbouw. 
Ook op lijsttrekkers in debat met de
Coeveringí kwam het onderwerp kort
aan de orde. Volgens DGG heeft de com-
missie Grondgebiedzaken inderdaad
besloten om een enquéte te houden.
Volgens Wil Maasakkers gaat de raad
deze enquéte evalueren. “Als blijkt dat
het merendeel van de bewoners proble-
men heeft met diftar dan moet de raad
een heroverweging maken wat we ver-
der doen met die ondergrondse contai-
ners. DGG wil heel ver in gaan.”
Verenigd Geldrop-Mierlo en Geldrops
Belang gaven aan dat er duidelijk geëva-
lueerd moet worden. De VVD is helemaal
tegen diftar, de partij heeft veel proble-
men ontvangen. VVD-er Boelens: “Het
werkt niet.” Dorpspartij Mierlo gaf aan
dat diftar in Mierlo goed werkt, er is min-
der afval. Dat komt wellicht ook doordat
er in Mierlo retourettes zijn in winkels.
Ondernemers werken in Mierlo actief
mee. ■

Bewoners hoogbouw zijn nog
steeds niet klaar met diftar
Al een aantal jaren zijn de bewoners van de hoogbouw bezig met het
onder de aandacht brengen van de problemen die ze hebben met de dif-
tar. Dat “onder de aandacht brengen” valt niet mee. In het begin van dit
jaar heeft actiecomité flatbewoners een uitgebreide brief gestuurd naar
alle politieke partijen. Toon van Riet over de reactie op de brief “Éen van
onze grootste ergernissen en bevindingen is geweest, dat wij een zeer
uitgebreide brief hebben verzonden aan alle fractieleiders. De grote lan-
delijke partijen hebben onze brief beantwoord, maar de lokale partijen
hebben met geen woord gereageerd. WAARDEN EN NORMEN gelden
niet voor de lokale partijen van Geldrop”.

Coevering staat weer achter in de rij

Rob Friedhoff gaf aan zich grote zorgen
te maken over dit rapport. De gestelde
maatregelingen kosten zoveel geld dat
er in de conclusie van het rapport al van
uit wordt gegaan dat de Coevering
uiterlijk pas tegen 2010 aan de beurt is.
Intussen blijven de gevaarlijke verkeers-
situaties gewoon bestaan. 
De Coevering heeft een verouderde
wegstructuur die spoedig aangepakt
moet worden. Een gefaseerde invoering
waarin eerst de belangrijkste pijnpun-
ten worden aangepakt kan hierbij hel-
pen, was zijn mening.
Van de commissieleden waren vooral
Van Moorsel en Van den Eijnden van
DGG fel tegen de voorgestelde plan-

nen. Ook zij willen veel meer tempo
zien in het inrichten van de 30 km
zones. In 2004 moet begonnen kunnen
worden met het invoeren van maatre-
gelen in heel Geldrop. 
Ook Lokaal Belang was het hier mee
eens. De andere partijen lieten door-
schemeren dat ze eveneens iets meer
tempo willen zien. De VVD liet een
tegengesteld geluid horen en stemde in
met het plan van het college.
Helaas kwam de raadsvergadering over
dit onderwerp te laat voor dit wijkblad.
Maar als u het laatste nieuws wilt weten
dan verwijzen we u graag door naar
onze website die zo actueel mogelijk
wordt gehouden.  ■

Nieuwe redactie
voor het wijkblad
Heel voorzichtig stromen de eerste reac-
ties binnen. Sommige mensen willen
het wel proberen. Ze krijgen een op-
dracht en kunnen dan eens kijken of het
lukt. Of het schrijven voor een wijkblad
leuk is, of ze het kunnen. Want naast
het schrijven moet er meestal ook
iemand geïnterviewd worden. Nee, we
gooien niemand in het diepe. De moei-
lijkere stukken worden nog steeds
geschreven door de ervaren redactiele-
den. In ieder geval een hartelijk welkom
voor onze nieuwe reactieleden. In dit
blad ziet u hun eerste schrijfsels.
Nog steeds zijn we op zoek naar “nieuw
talent”. Vooral iemand die overdag tijd
heeft zien we graag als nieuw redactie-
lid. Regelmatig is er overdag iets te doen
en moet een redactielid een dag vrij
nemen om erover te kunnen schrijven.
Ook zoeken we nog naar een fotograaf
(in bezit van een digitale camera), een
advertentiebeheerder en een lay-outer
die verstand heeft van QuarkXpress. 

Mocht u denken: “zou het iets voor mij
zijn”? Twijfel dan niet en neem contact
op met wijkbladcoevering@hetnet.nl . U
wordt dan zo spoedig mogelijk terug-
gebeld. ■

Op woensdag 15 oktober is in de commissie grondgebiedzaken het rap-
port Uitvoering 30 km/uur zones besproken. Een rapport dat de verte-
genwoordiging van de Coevering pas met veel pijn en moeite enkele
dagen voor de commissievergadering heeft kunnen kopiëren. Van een
grondige voorbereiding voor inspraak was dan ook geen sprake. Wel
kon Rob Friedhoff in hoofdlijnen commentaar leveren op het rapport.
De Coevering staat weer achter in de rij was zijn conclusie. Een aantal
leden van de commissie was het er mee eens dat dit geen goede zaak
is. Er moet meer tempo worden gemaakt met het uitvoeren van de maat-
regelen voor heel Geldrop.
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Het begon voor mij in 1970. Ik woonde
net een jaar in Geldrop en op de basis-
school in de Akert liep het allemaal niet.
Basisschool de Bolster leek de beste
oplossing. Daar mocht ik direct na de
zomervakantie van 1970 een “herstart”
maken. De Bolster had toen nog een
aantal lokalen van ‘t Anker in gebruik,
later kwam er een eigen gebouw. Wat
was de Bolster een groot verschil met de
basisscholen waar ik tot dan toe op had
gezeten. Zou het gelegen hebben aan
Eric Planting, een leraar waar ik nog
steeds grote bewondering voor heb. Of
aan de klasgenoten, de manier waarop
er les werd gegeven, de grotere vrijheid,
de sociale activiteiten, zoals toneel. In
ieder geval waren het drie hele prettige
jaren op de Bolster. En zoals zo vaak ver-
lies je iedereen snel uit het oog als voor
de laatste keer de deur dichtvalt achter
je. 
In 1993 werd op de Windroos een reünie
gehouden voor oud-Bolsternaren. Erg
onwennig ging iedereen onder het bord-
je van zijn klas staan. Zo ook een groep-
je onder het bord 1973, het jaar waarop

we de Bolster verlaten hadden. De mees-
te hadden elkaar al ruim twintig jaar niet
meer gezien. Deze hernieuwde kennis-
making beviel zo goed dat we besloten
om een reünie te houden bij Hoog en

Droog. Het idee was snel geboren maar
het bleek een hele klus te zijn om alle
adressen weer op te sporen. Gelukkig
wilde iedereen (op één na) meedoen.
Deze reünie was zo geslaagd dat er be-
sloten werd om elke 5 jaar weer bij elkaar
te komen te beginnen met het 25 jarige
jubileum in 1998. 
Nu is het dertig jaar geleden dat we de
schoolbanken van de Bolster verlieten.
Een school waar iedereen zeer goede
herinneringen aan heeft. Ook was Eric
Planting deze keer aanwezig op de reü-
nie. En hoe langer hij naar zijn oude klas
keek hoe meer herinneringen er naar
boven kwamen. De oude klassenfotoís
lieten zien dat er in dertig jaar veel is ver-
anderd. Niet veranderd is de goede sfeer
onderling. Dat bleek ook uit de spontane
actie voor Els van den Ham. Zij heeft
vorig jaar haar zoon Ted verloren bij een
verkeersongeluk. Omdat het deze week
de verjaardag van Ted was, kon zij niet
aanwezig zijn. Iedereen heeft een troos-
tend woord op papier gezet en een bij-
drage gegeven voor een monument dat
Els wil oprichten voor alle jonge ver-
keersslachtoffers in Nederland. U kunt
hierover lezen op www.ted-alfrink.net
Als u meer foto's wilt zien dan kunt u
terecht bij de wijkfoto’s van www.wijk-
bladcoevering.nl. ■

Rob Biesters

jeugd rubriek
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Reünie groep 6 Bolster 

Op zaterdag 11 oktober heeft de zesde klas uit 1973 van de Bolster
haar vijfjaarlijkse reünie gehouden. Zoals elke keer was het ook nu
weer een feest van herkenning, van oude herinneringen ophalen en bij-
praten over de afgelopen vijf jaar. Dit alles in de gezellige sfeer van
Pesos in Asten. Een enkeling had nog graag de school een keertje wil-
len bezoeken. Helaas is die herinnering een aantal jaren terug met de
grond gelijk gemaakt.



jeugdrubriek
Merijn van Wanroij,
13 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Gebeurtenissen
op school
Als eerste de Deo-gevechten. Als we
gym hebben gehad gaan we allemaal
naar het kleedlokaal. De jongens en
meisjes gescheiden. Of toch niet hele-
maal? Er is een gymlokaal waarbij de
deuren zowat aan elkaar liggen. Na de
gymles houden we dan een deo-
gevecht. De jongens spuiten met jon-
gens-deo op de meisjes en de meisjes
spuiten terug met hun deo. Het lijkt alle-
maal heel leuk, totdat de leraar binnen-
komt. En soms komt er een meisje bin-
nen als je net in je box staat! Maar dat
wordt wel normaal gevonden en er
word veel gelachen. 

Ook hebben er veel kinderen bij ons in
de klas een lasertje. Sommige lezen de
gebruiksaanwijzing die erop staat. Maar
lang niet iedereen doet dat. Dus soms
schijnen ze je dan in je ogen en dat is
niet echt goed. Een leraar zei een keer
tegen iemand die zat te schijnen dat hij
hem af zou pakken, maar dat deed hij
toch niet. Sommige leraren weten niet
wat het is en beschouwen het als een
pen en daar moeten wij dus om lachen. 

Iedereen begint steeds meer te letten op
welke kleren je draagt. Zo is bijvoor-
beeld een strakke broek voor homo’s. En
je moet vooral je sokken niet te hoog
optrekken. Maar ja, wat is nou stoer? 

We hebben ook weer onze rapporten
gekregen, maar je kunt daar nog niet
zoveel over zeggen. Er staat namelijk
alleen maar op of dat het voldoende,
twijfelachtig of onvoldoende is. Gelukkig
was mijn rapport best goed en heb ik
pas drie aantekeningen. Maar dat is niet
zo fijn, want als je er vier hebt moet je
een uur corveeën.  ■

Merijn van wanroij. 

Opruiming

Op 1 november hebben Sanne, Serena,
Silke, Mandy en mijn moeder de speel-
veldjes opgeruimd. We zijn begonnen
om twaalf uur. Als eerste zijn we naar
het groene veldje gegaan. Daar lag niet
zo veel. Ik ging door de bosjes en mijn
moeder en zusjes aan de zijkant. Het
groene veldje was opgeruimd. Daarna
zijn we naar het blauwe pleintje
gegaan. Mandy had niet veel zin en is
toen naar huis gegaan. Er lag heel veel
troep. Toen we klaar waren gingen we
naar het rode pleintje. We hadden twee
wietzakjes gevonden, een lege en een

volle. We gingen verder.  Er lag een ted-
dybeer en veel houten planken. En dat
hebben we allemaal naar het blauwe
veldje gebracht en toen zijn we naar
het grote grasveld gegaan. Ik kon maar
eventjes op het veld mee werken, want
ik moest naar de scouting. Maar mijn
zusjes en moeder zijn verder gegaan.
Rond vier uur kwam de wethouder en
gaf ons wat leuks. 
Bij mekaar hebben we vier volle vuilnis
zakken en veel matten. ■

Groetjes van de harde WERKERS

Boos en teleurgesteld
Maandagmorgen om 8.30 worden
we op het schoolplein aangehou-
den met de vraag: “Ik dacht dat
jullie de pleintjes hadden opge-
ruimd?” De kinderen heel verbaast
en trots: “Ja, maar dat hebben we
ook !!!!!”

Nu blijkt dat zondagavond/-nacht  blijk-
baar iemand het nodig vond om de zak-
ken die te wachten stonden om opge-
haald te worden door de gemeente,
kapot te maken en helemaal over het
pleintje uit te strooien. Met de wind van
afgelopen nacht en vanmorgen kunt u
zich wel voorstellen hoe het er weer uit-
ziet.
Waarom? Waarom het werk en de inzet
van kinderen die het in de buurt netjes
en opgeruimd willen hebben op deze
manier verpesten? Ik zie er de humor
niet van in, het enige wat ik zie is teleur-
gestelde gezichtjes. ■

Een teleurgestelde moeder

Speelgoedmarkt
Het was weer zover, op 1 novem-
ber j.l werd er weer een speel-
goedmarkt gehouden.

Deze werd druk bezocht. Dit kwam
mede doordat de openingstijd verkeerd
vermeld stond in de krant. Vele mensen
kochten en verkochten terwijl menig
ander nog moest uitpakken. Er werd
veel verschillend speelgoed verkocht:
o.a. poppen, kinderboeken, fietsen, etc.
Er lag ook vaak zo goed als nieuw speel-
goed tussen, dat je voor een zacht prijs-
je kon kopen. Ik heb op de speelgoed-
markt bij verschillende kraampjes ge-
vraagd waarom ze speelgoed verkoch-
ten. Ik kreeg vaak als antwoord dat ze
dit deden om een extra zakcentje bij te
verdienen. Maar een ander kocht juist
weer nieuw speelgoed van het verdien-
de geld.
Ook dit jaar werd er weer veel verkocht
en was het gezellig druk. 'Dit mogen ze
wel vaker doen.', was ook een veel
gehoorde uitspraak. ■
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De buit van een dagje schoonmaken:
Coevering 50: ruim 17 zakken afval en
een grote stapel hout, plastic, enz., 't
Goor: 13 zakken afval, Huurhuizen Coe-
vering: 4 zakken afval en een grote mat.

Waar komt dat afval nu vandaan. Als je
kijkt wat je zoal tegenkomt en vooral
waar dan kun je het afval in drie cate-
gorieën indelen:
Zwerfvuil: Flessen, blik, (plastic)verpak-
kingen. Weggegooid tijdens het wan-
delen, fietsen en autorijden.
Gedumpt vuil: troep van mensen die
het doelbewust ergens in de natuur
gooien. Een voorbeeld is een groot plas-
tic zeil. Dit soort gedumpt vuil zie je op
de Strabrechtse Heideweg en het veld
achter de Windhondenrenbaan.
Troep van hangauto's: op bepaalde
plaatsen zie je regelmatig auto's staan
met een aantal mensen erin die "gezel-
lig" rondhangen. Aan de rommel kun je
precies zien waar ze staan. De parkeer-
plaats voor de midgetgolf, het veld ach-
ter de Windhonden renbaan en vlak
tegen de snelweg (oude Goorstraat).
Wat kunnen we eraan doen? Het zwerf-
vuil is moeilijk te verminderen. Afval
mee naar huis nemen is voor veel men-
sen te veel werk. Het is eenvoudiger om
het weg te gooien. Weg is weg denkt
men blijkbaar. Die mensen willen we
vragen om de volgende keer eens met
ons mee te lopen.
Het gedumpte afval hangt samen met

diftar en de "hoge" prijzen van de stort.
Het is goedkoper om dan maar je afval

ergens te dumpen. Dit is duidelijk iets
voor de gemeente. Door het prijsbeleid
rond ons afval kan dit probleem aange-
pakt worden.
De hangauto's aanpakken schijnt moei-
lijk te zijn. Op een aantal plaatsen mag
gewoon geparkeerd worden. Hangen
ze niet in de Coevering dan hangen ze
wel ergens anders. Het lijkt erop dat je
alleen het probleem kunt verplaatsen.
Dit is duidelijk een taak voor de politie.
Al dat afval ziet er niet uit, daarnaast
voelen veel mensen zich onveilig bij het
zien van een auto met vier mannen
erin.  ■

Misschien heeft u ze zien lopen. Die wijkbewoners met een plastic zak en
grijper. Druk bezig om de wijk weer eens op te ruimen. Coevering 50 en
't Goor hebben de zuidkant van de Coevering weer helemaal "schoon"
gemaakt. In het midden van de Coevering heeft een groepje kinderen
de perkjes tussen de woonblokken schoongemaakt (zie jeugdpagina
voor een persoonlijk verslag). Zakken vol rommel leverde deze actie op.
Een duidelijk teken dat er veel te veel rommel op straat wordt gegooid.
Zo vond Dennis twintig lege jeneverflessen op één plaats bij de snelweg.
In een boom vonden ze een fiets. Helaas zat die te hoog. Daarnaast veel
flessen, blikjes, plastic zakken, sigarettenpakjes, enzovoort.

Opgeruimd staat netjes 
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

V��r

30 km zones
in de Coeveriing

Tegen

Oostelijke rondweg
langs de Coeveriing

VOLONTÉ
K L E D I N G R E P A R A T I E S

Bel voor een afspraak

tel. 06-27 25 10 35
na 17.00 uur
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Op 28 oktober heeft een grote
delegatie vanuit de Coevering met
de gemeente gesproken over de
geluidsoverlast van de A67. Een
probleem dat de laatste tijd weer
zeer actueel geworden is.

Vanuit de gemeente werd via een pre-
sentatie duidelijk gemaakt welke wetten
en regels er gelden. Er is een norm die
aangeeft dat bij bestaande bouw van
voor 1982 een geluidsbelasting van 55
dB(A), gemeten aan de gevel wordt toe-
gestaan. Volgens een meetrapport van
het SRE van 1999 voldoet de Coevering
hieraan. Als conclusie van de presenta-
tie gaf de gemeente aan dat ze geen
verplichting heeft om iets te onderne-
men. Er waren geen maatregelen te ver-
zinnen die een mogelijke oplossing kon-
den inhouden:
Grond om de bestaande geluidswal
door te trekken was niet in bezit van de
gemeente. Aankoop kost geld en men
verwacht niet dat de gemeenteraad
daarmee in zou stemmen.
De geluidswal kan niet worden doorge-
trokken omdat men dan in de
Ecologische Hoofd Structuur moet gaan
bouwen, de provincie geeft daar geen

toestemming voor.
Rijkswaterstaat heeft intussen één rij-
baan voorzien van geluidsarm ZOAB,
verwacht wordt dat andere stroken vol-
gen in 2005/2006.

Verlaging van snelheid naar 100 km/u
kan niet omdat dit alleen mogelijk is bin-
nen stedelijk gebied. Verder is handha-
ven een probleem en werkt dit niet voor
vrachtwagens.
Vanuit de bewoners van de Coevering
werd aangegeven dat zij behoorlijk
overlast hebben van de steeds meer toe-
nemende geluidsoverlast van de A67.
Verder was men zeer verbaasd dat de
gemeente zich zo verschuilt achter wet-
ten en regels. De bewoners ervaren een
zeer negatieve geluidsbeleving en ver-
wachten van de gemeente, als volksver-
tegenwoordiging, dat zij creatief mee-
denkt over oplossingen.

Na enige discussie kwam er toch een
voorzichtige opening. Wethouder Van
Leijsen zal een brief sturen naar de pro-
vincie om te bekijken wat er voor moge-
lijkheden zijn voor het bouwen van een
geluidswal in de Ecologische Hoofd
Structuur. Deze brief krijgt een bijlage

vanuit de wijk met daarin de argumen-
ten voor een geluidswal. Verder wordt
bekeken wat er gedaan kan worden
met extra beplanting door struiken en
bomen. Over drie weken wordt er ver-
der gepraat.
Lees de notitie geluidsoverlast Coeve-
ring - A67 van de Gemeente op www.
wijkbladcoevering.nl. De brief was op
deze avond nog niet officieel onderte-
kend. ■

Haloweennnn
De Haloweendisco op 31 oktober jongst
leden was weer een groot succes. Vele
eng verkleedde kinderen kwamen die
avond om in de spannend uitgedostte
disco te dansen. Er was de mogelijkheid
tot het verkrijgen van nepbloed en een
zwarte tand om de sfeer nog enger te
maken. In eerste instantie waagde nie-
mand zich hieraan. Nadat enkele durf-
als het initiatief namen was de rest al
gauw niet meer te stoppen en stond
men in de rij voor bloed en tandenlak.
Er waren ook prijsjes voor de mooist
verkleedde en meest fanatieke dansers.
Een leuke avond die we volgend jaar
zeker weer herhalen! ■

Tussen wetten en geluidsbeleving 



Homeopathie is een geneesmethode,
niets meer en niets minder, en van alle
natuurlijke geneeswijzen zelfs de popu-
lairste in ons land. Voor het goed kunnen
beoefenen van de Klassieke Homeo-
pathie is een vijf- of zesjarige opleiding
nodig, het toepassen ervan in de praktijk
vergt een zeer grote zorgvuldigheid en
veel tijd. 
Een Klassiek Homeopaat werkt volgens
de regels van de oorspronkelijk ontwik-
kelde Homeopathie, omdat de ervaring
leert dat de resultaten optimaal zijn als de
principes van de Klassieke Homeopathie
zuiver worden toegepast. Door deze "
klassieke" manier van werken, onder-
scheidt hij zich hiermee van de vereen-
voudigde homeopathie die (helaas) meer
bekend is bij het merendeel van de men-
sen, zoals bijvoorbeeld een homeopat-
hisch middeltje tegen de hoofdpijn, tand-
pijn ed. dat te krijgen is bij  drogist of
apotheek. In de Klassieke Homeopathie
behandelen we namelijk geen ziekten,
maar zieke mensen. Vandaar dat we ook
geen lijst van ziekten kunnen opnoemen,
die homeopathisch behandeld kunnen
worden. Maar in het algemeen kan wor-
den gesteld dat Klassieke Homeopathie
succesvol kan worden toegepast, zolang
de klachten nog in een omkeerbaar sta-
dium zijn. Zo is bijvoorbeeld een reuma-
tisch ontstekingsproces aan de gewrich-
ten gewoonlijk gunstig te beïnvloeden,
maar ernstige misvormingen bij chroni-
sche reumapatiënten niet of nauwelijks
meer. 
Voor veel mensen geldt dat ze pas naar
een Klassiek Homeopaat gaan, als ze zijn
uitgedokterd bij huisarts of specialist. En
dat is heel jammer, want juist in het
beginstadium van ziekte kan door toe-
passing van de Klassieke Homeopathie
worden voorkomen dat een ernstiger
ziektetoestand ontstaat.
In de Homeopathie gaan we ervan uit
dat tastbare en zichtbare ziektesympto-

men het eindproduct zijn van een, soms
jarenlang, proces. Aan de basis van zo’n
proces staat altijd een verstoorde levens-
energie en het is deze energie die de
Klassiek Homeopaat probeert te herstel-
len. Iedere klacht, of die nu lichamelijk of
geestelijk van aard is, heeft altijd een oor-
zaak, niets ontstaat zomaar, al lijken
klachten vaak zonder aanleiding op te
treden.
Niet iedereen krijgt griep tijdens een epi-
demie, niet iedereen krijgt hoofdpijn van
de warmte, of heeft altijd koude handen
en voeten in de winter, niet elke vrouw is
zeer prikkelbaar tijdens haar menstruatie
(gelukkig niet, stelt u zich dié ramp eens
voor!). Hiermee willen we zeggen dat
ieder uniek is met zijn of haar gevoelig-
heden, en dat is precies wat we in de
Klassieke Homeopathie als uitgangspunt
nemen; individualiseren, ieder persoon
als individu behandelen en geen algeme-
ne hoofdpijnen, winterhanden of "prik-
kelbare – het-zal-de-tijd-van-de-maand-
wel-weer-zijn-vrouwen"!
Die verstoorde levensenergie aan het
begin van elk ziekteproces, gaat namelijk
ook altijd met symptomen gepaard,
alleen worden ze vaak niet als zodanig
herkend. Maar wie kent niet dat gevoel
van "niet lekker in je vel zitten", met vage
klachten als bijvoorbeeld slecht slapen,
voortdurend moe, nerveus, gejaagd?
Vaak in een later stadium gevolgd door
angstige of depressieve gevoelens, of
buitensporige prikkelbaarheid (en dat
echt niet alleen bij de vrouwen, hoor!).
Het lastige is dat u met die vage klachten
vaak niet goed wordt begrepen, terwijl
het toch een duidelijk teken is dat het
niet goed gaat. Het bijzondere van de
Homeopathische aanpak is dat deze
klachten niet worden weggedrukt door
rustgevende, pijnstillende of (slaap-)mid-
delen, die weliswaar de klachten kunnen
verlichten, maar niets aan de oorzaak
doen. Vaak lukt het een tijdje om klach-

ten te onderdrukken, en lijkt er niets
meer aan de hand, maar na verloop van
tijd steken er toch weer bepaalde symp-
tomen de kop op, meestal ook nog eens
ernstiger dan daarvoor. Om een voor-
beeld te geven, een baby met eczeem,
die behandeld (onderdrukt) wordt met
cortisonenzalf, waarna het eczeem kan
verdwijnen, ontwikkelt heel vaak na een
tijdje luchtwegproblemen. Bent u dan
niet verder van huis geraakt? Eczeem,
hoe vervelend ook, zit tenslotte nog aan
de buitenkant, de huid, maar de longen
behoren tot de vitale delen van het
lichaam, daarom is dit laatste een veel
ernstiger, gezondheidsbedreigender pro-
bleem. Dat bedoelen we als we zeggen
dat het onderdrukken van klachten,
waardoor de symptomen weliswaar kun-
nen verdwijnen, niets aan de oorzaak
verandert. En het lichaam zal altijd een
manier vinden om uiting te geven aan
die oorzaak, de verstoorde balans, en
doet dat ook altijd in eerste instantie via
de minst levensbedreigende manier. 
Mensen ontwikkelen op deze manier
vaak een jarenlange geschiedenis van ge-
zondheidsproblemen: als baby eczeem,
luchtwegproblemen die eindigen in
CARA, als kleuter voortdurend verkouden,
moe, later misschien zelfs gedragsproble-
men en ga zo maar door. Op deze ma-
nier raakt u steeds verder af van een opti-
male gezondheid, voldoende energie en
gewoon "lekker in je vel zitten".
Natuurlijk, de Klassieke Homeopathie is
niet heilig, zoals elke geneeswijze heeft
het zijn beperkingen, maar wij vinden
het wel heel belangrijk dat de mogelijk-
heden die de Klassieke Homeopathie
biedt meer bekendheid krijgt, zodat ieder
voor zich een weloverwogen keuze kan
maken hoe hij of zij met zijn of haar
klachten om wil gaan, zich wil laten
behandelen, en er van genezen wil wor-
den!
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Vraag aan een willekeurig persoon op
straat om enkele zaken te noemen die
je gemiddeld in een  woonkamer kunt
aantreffen. Geheid dat flipperkasten
niet genoemd zullen worden. En toch
zijn er  mensen die heuse flipperkasten
naast de tv hebben staan. Iwein van
Caelenberg en zijn gezin weten niet
beter dan dat zo is. Binnenkomend in
de woonkamer van de familie Van
Caelenberg, wordt je oog onmiddellijk
naar vier grote flipperkasten geleid.
Hebben wij hier nu te maken met een
flipperfanaat (zoals Barney een dart-
board in de woonkamer heeft hangen)
of zou hij toch iets anders met die grote
kasten doen? Nee, Iwein is geen flipper-
fanaat, hij repareert deze apparaten.
Geen wonder ook want hij is technicus
van origine. Na een hobby van het
repareren van homecomputers is hij
overgestapt op het repareren van flip-
perkasten. Dat is niet echt vreemd daar
de elektronica van beide apparaten
gelijksoortig is.

Een groot deel van Iweins vrije tijd
wordt aan deze hobby besteed. Zoveel
zelfs, dat een andere hobby als lezen
noodgedwongen in bed plaatsvindt.
Doordat hij zijn hobby in de woonka-
mer uitoefent, ziet zijn gezin hem nog
regelmatig. Vaders genoeg die je niet
thuis waant doordat ze zich op zolder
met hun liefhebberij bezighouden.
Daarom heeft zijn gezin niet zoveel
moeite met zijn hobby ook al ligt de
woonkamer vaak bezaaid met onderde-
len van een flipperkast die gestript is en
gerepareerd moet worden. Trouwens
de zolder als werkplek zou ook de no-
dige praktische problemen geven.
Flipperkasten til je niet zomaar op en
bovendien getuigt de zolder nog van
de vorige hobby: homecomputers en

onderdelen. Moet een flipperkast dan
toch vervoerd worden, dan staat er
steevast een steekwagentje in de gang.
Na de te kleine auto van de hand te
hebben gedaan, is de huidige stationcar
een stuk handiger om een flipperkast te
vervoeren en hoeven de kinderen min-
der ruimte in te leveren! 

Voor zijn hobby moet Iwein soms vele
kilometers afleggen. Zoals die keer dat
hij een flipperkast in Maassluis ging
ophalen. En als je dan op de terugweg
in een file terechtkomt, moet je dat voor
lief nemen. Flipperkasten kunnen dus
uit andere delen van Nederland komen
zoals ze ook van alle jaren kunnen zijn.
De oudste flipperkast die Iwein momen-
teel in reparatie heeft is zo'n 20 jaar oud
en de jongste dateert van om en nabij
1995.

Dat Iweins hobby niet zo simpel is als
het verzamelen van laten we zeggen
luciferdoosjes, blijkt als hij mij laat zien
hoe een gemiddelde flipperkast er van
binnen uitziet. Onmetelijk veel draden
lopen in wirwar langs elkaar. Zie dan
maar eens uit te vinden waar die toe bij-
dragen! Gelukkig heeft elke flipperkast
een boekje waarin ook dit soort zaken
beschreven worden. Heeft Iwein vragen
met betrekking tot bepaalde manke-
menten, dan heeft hij altijd nog kennis-
sen die dezelfde hobby hebben. Mocht
Iwein onderdelen nodig hebben dan
biedt de normale elektronicazaak geluk-
kig uitkomst. Als je zo'n flipperkast ver-
der van  binnen ziet vallen de tientallen
kleine lampjes op. Lampjes die lijken op
die van de fietsverlichting. Deze lampjes
dragen bij tot de attractiviteit van de
flipperkast. Naast de opzwepende stem-
men en geluiden die  je tijdens het spe-
len uit zo'n kast hoort, zie je dat die vele
lampjes zorgen voor de wisselende
beeldvoorstellingen op de display.
Hiermee is tegelijkertijd verklaard waar-
om een flipperkast zo'n aantrekkings-
kracht  heeft op kinderen. Vriendjes en
vriendinnetjes van de drie dochters kun-
nen hierover meepraten. De kinderen
mogen best op de flipperkasten spelen
maar dan wel als die in orde zijn en
veelal onder toezicht van een volwasse-
ne. 

Over kinderen gesproken. Van de zesti-
ger jaren toen ik kind was, weet ik me te
herinneren dat wel haast elk café een
flipperkast had. Mochten wij daarom
denken dat de flipperkast een erfenis
van de zestiger jaren of misschien wel

de vijftiger jaren is, dan vergissen wij
ons! De geschiedenis van de flipperkast
gaat zelfs terug tot in de 19e eeuw. De
eerste flipperkasten waren eigenlijk bil-
jarttafels die schuin omhoog stonden
waarbij de  ballen met een keu omhoog
werden geschoten. Tot aan het einde
van de Tweede Wereldoorlog kende
niemand de flipperkast in Europa. De
Amerikaanse bevrijdingslegers namen
ze mee naar hier. De flipperkast heeft
intussen veel terrein verloren. Voor cafés
zijn de gokautomaten veel lucratiever
en bovendien nemen zij lang niet
zoveel ruimte in beslag. Volgens Iwein is
er alleen op Hulst nog een café dat nog
een flipperkast heeft en dit is symbolisch
voor heel Nederland. Er worden dan ook
nauwelijks nog flipperkasten gemaakt.
Maar flipperkasten zullen er genoeg blij-
ven met mensen als Iwein die de kennis
en vaardigheid hebben om zo'n defect
apparaat weer te laten spelen. ■

Peter Coolen

Flipperkasten in alle soorten en maten 

CDA Geldrop-Mierlo is er
“voor ieder 1 in Geldrop en
Mierlo”, ook in onze nieuwe
gemeente na 1 januari 2004.

Neem gerust contact op met:
Kees Baggerman te Geldrop,

tel. 040-2854390
Bas van de Tillaar te Mierlo,

tel. 0492-664907

Secretaris;
W. Evers, Postbus 416

5660 AK  Geldrop www.fransstravers.lokalepartij.nl 

Zeggen wat je doet  
en doen wat je zegt. 

 

Vragen?  
Wij beantwoorden ze altijd ! 

Frans Stravers 
Fractievoorzitter 
Democratische Groepering Geldrop 



Deze keer de laatste belichting van een
van de projecten van Stichting Ander
Werk, de Publiciteit Service. Ongeveer
twaalf jaar geleden begon Jan van
Beers met de opzet van de Publiciteit
Service. Op dit moment zijn Paul
Sprengers (projectleider) met zijn vijf col-
lega vrijwilligers de spil van deze servi-
ce. Er werken mensen met en zonder
grafische opleiding samen. De binden-
de factor is de belangstelling voor grafi-
sche vormgeving met behulp van de
computer, desktop publishing en voor
het schrijven en verwerken van teksten.

Onderlinge samenwerking tussen de
medewerkers stimuleert de ontwikke-
ling van een ieders specifieke kwalitei-
ten en talenten. 
Om gelijke tred te kunnen houden met
de ontwikkelingen in de grafische
industrie maakt Publiciteit Service ge-
bruik van moderne grafische computer-
programma’s. Zo kan dit project een
opstap bieden naar een betaalde baan
in deze bedrijfstak. Men werkt echter
zonder winstoogmerk. Publiciteit Service
werkt onder andere voor de afzonderlij-
ke projecten en interne diensten van
Ander Werk en voor non-profit-organisa-
ties, verenigingen en startende onder-
nemers. De dienstverlening bestaat uit
grafische vormgeving en lay-out (DTP),
uitvoeren van ontwerpen, het controle-
ren en herschrijven van teksten, foto-
grafie, het verzorgen van illustraties,
drukwerkvoorbereiding op diskette,
drukwerkbegeleiding en websites. We
kennen allemaal de afvalwijzer die een
van de opdrachten van de Publiciteits
Service is en niet te vergeten De Zonne-
bloem die tot een van hun eerste klan-
ten behoord. Én we kennen ook alle-
maal Jos de Zeeuw die jarenlang een
zaak in huishoudelijke artikelen en
speelgoed had in ons Winkelcentrum
Coevering. Hij verzorgt de sponsor wer-
ving voor onder andere dit project.
Zoals bekend uit de vorige artikelen is
Stichting Ander Werk in 1978 ontstaan
met als doel een ontmoetingscentrum
te zijn voor mensen die werkloos
waren. Later wijzigde zich de doelstel-
ling in het aanbieden van werkprojec-
ten waarin mensen op vrijwillige basis
zinvol bezig konden zijn en/of werker-
varing konden opdoen in het kader van
gesubsidieerde regelingen.
Na vijfentwintig jaar is deze opzet ech-
ter niet meer te behouden. Door de
steeds strengere en strakkere wet- en
regelgeving als ook door de beperkte
en verder afnemende subsidie kan
Stichting Ander Werk niet langer meer
gehoor en invulling geven aan de roep
om verdere professionalisering. Noch qua
menskracht noch financieel is Ander
Werk hiertoe in staat. Om de bestaande
zeven werkprojecten alle kans te bieden
voor de nabije en verdere toekomst is
door het bestuur besloten per 1 januari
2004 Stichting Ander Werk op te heffen
en de bestaande werkprojecten onder
te brengen bij de volgende professione-
le organisaties te weten: de Brede
Welzijns Instelling Geldrop-Nuenen (BWI),
de Ergonbedrijven Eindhoven en stich-
ting Kasteel Geldrop.

Zo krijgt de viering van 25 jaar Stichting
Ander Werk onverwachts een andere
lading. Het heeft naast het feestelijk zil-
veren vieren ook een donker randje van
veranderen en afscheid. Na 1 januari
2004 zal de vorm anders zijn, maar de
inhoud blijft dezelfde. 
Donderdag 27 november 2003 is er
voor genodigden een receptie in het
gebouw van Stichting Ander Werk. Daar
worden met oud-medewerkers, de hui-
dige medewerkers, en tal van anderen
herinneringen opgehaald en naar de
nabije toekomst gekeken. 
Meer weten over Stichting Ander Werk?
Surf naar www.anderwerkgeldrop.nl,
kom langs aan het Tournooiveld 10 of
bel 040-285 27 05. ■
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
uitgever geen verantwoordelijkheid voor
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door
fouten in de gegevens die door derden zijn
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil
niet zeggen dat de redactie het eens is met
de inhoud. 

Stichting Ander Werk 25 jaar 

De grote onwetendheid van mensen
over de Klassieke Homeopathie maakt
dat er over deze mooie geneesmethode
(u kunt wel merken dat wij niet helemaal
objectief zijn, logisch toch?!) allerlei vage
verhalen de ronde doen met veel fabels,
halve waarheden, en "hoe fout het kan
gaan". Laten we eerlijk zijn, ook de regu-
liere geneeskunde is niet helemaal
gespeend van missers. Wat zou het pret-
tig zijn, als een Klassiek Homeopaat en
een huisarts of specialist, náást elkaar en
mét elkaar zouden kunnen werken, bei-
den de beperkingen van hun methode
zouden zien, de ander in hun waarde
laten, en gezamenlijk zouden streven
naar datgene waar het ons allemaal om
is te doen: Een gelukkig leven met een
optimale gezondheid!
Wij willen mensen in de Coevering, via
het Wijkblad, in de toekomst meer vertel-
len over de Klassieke Homeopathie, de
achtergrond, de werkwijze, de genees-
middelen en natuurlijk ook hoe een
behandeling kan verlopen. ■

Marc en Gaby Jongen
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VVD-afdeling
Geldrop-Mierlo:
Samen werken aan
een veiligere,
leefbaardere en
bruisendere
Coevering!


